
Referat nummer 7-2011
Telefonmøte, 21.06.2011 klokken 1927-2125
(Vi hadde store problemer med å få koblet telefonene opp.)
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Sissel Tangnes, 
Enisa Ibrahimi, Lisbeth Haugsdal og Trude Holmen. Fravær: Grete Skeie

Sak 
46-11 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent

47-11 Godkjenning av referat 
Vedtak Godkjent 

48-11 Dogs4all
Vedtak Klubbkontakten i Oslo tar jobben med å organisere deler av arrangementet.

Enisa er styrets representant

49-11 Status utstillinger/utstillingskomite
Vedtak Det er kommet kritikk for at klubbens arrangerer Valpe og veteranshow. De 

siste årene har det vært få påmeldinger og store utgifter med engelsk 
dommer. Vi prøver ett år til og evaluerer da om det skal kuttes ut.

Utstillingskonkurransen kan evt brukes til å øke påmeldingene på våre 
utstillinger? Vi diskuterer hvordan, og prøver å få fram nye ideer.

50-11 Brev til medlemmer/oppdrettere med forespørsel om aktiviteter 
(forslag fra Trude)

Vedtak Trude sender ut brevene. Vi bruker bare Internett som 
kommunikasjonskanal da vi når de aller fleste på den måten, og det er langt 
mindre resurskrevende.

51-11 Oppdretterguide og Rasestandard (Rasestandard må endres, 
men bør vi også fornye oppdretterguide?)

Vedtak Arne prøver å finne noen som kan endre den norske rasestandarden. Det 
satses på en nettversjon som kan printes ut ved behov. 

Vi sjekker hvor mange Oppdretterguider som ligger på lager, men avventer 
litt, Styret frykter det blir for mye arbeid på en gang. 

52-11 Eventuelt

Finn.no?
Vedtak Arne sjekker hvordan Finn.no fungerer, og om dette er noe for oss.

Ask 22.06.2011 Trude Holmen


